
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 20. jūnijā                                                                                   Nr. 6 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu novadā”” pieņemšanu. 

2. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.12/2023 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem 

Balvu novadā”” pieņemšanu. 

3. Par SIA “Viļakas veselības aprūpes centrs” darbību (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Egons Salmanis, deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Iveta 

Arelkeviča, deputāts Jānis Vancāns, deputāts Aija Mežale, deputāts Marija Duļbinska (attālināti-

veselības stāvokļa dēļ) 

 

Ieinteresētās personas: 

domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, Balvu novada Sociālā pārvaldes juriskonsults 

Inita Pušpure, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja pienākumu izpildītājs Ligita Zelča, 

Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, izpilddirektore Daina Tutiņa 
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attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Tehniskās 

nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Balvu sākumskolas direktora vietnieks (izglītības jomā) Anita 

Langovska, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas 

Juriskonsults Inese Trupovniece, projektu vadītāja Irēna Začeva, Balvu novada izpilddirektora 

vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu 

sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietniece 

administratīvajos un saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, izpilddirektora vuwtniece Tamāra Locāne, Viļakas 

pilsētas saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, Balvu novada Pašvaldības policijas pašvaldības 

policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, SIA "Viļakas veselības aprūpes centrs" valdes locekle 

Valda Buzijana  

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Jānis Vancāns, Iveta Arelkeviča, Marija 

Duļbinska) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu novadā”” pieņemšanu 

 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Pirms jautājuma izskatīšanas informē par pilotprojektu - higiēnas preču 

nodrošināšanu skolās un sīkāk par to paskaidro, datu apkopojumu. 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka bāreņiem šis 

atbalsta veids ir noteikts kā papildus pabalsta veids. Par Izglītības 

pārvaldes viedokli par šo pabalstu kopumā. Valsts atbalsta pasākumiem, 

kas pienākas un to piešķiršanas kārtību. Skaidro, ka sabiedrības viedokļi 

nav saņemti par šiem pabalstiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka vēlētos rosināt, ka varētu pārrunāt par brīvprātīgo iniciatīvu 

pabalstu, ar kura atcelšanu, varētu atslogot sociālo budžetu, ka šis 

finansējums tiks novirzīts skolām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka šis finansējums tiks novirzīts skolām mācību līdzekļu 

iegādei, jo skolas labāk zinās, kuriem mācību priekšmetiem visvairāk 

nepieciešams šis finansējums. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka kopumā tas ir diezgan liels finansējums, vai nebūtu 

nepieciešamsvairāk kontrolēt šo mācību līdzekļu iegādi, lai tiešām tiktu 

iegādāts, kaut kas labs, mūsdienīgs un uz attīstību veicinošs. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par mācību līdzekļu iegādi, kas jānodrošina skolai pēc 

tiesībsarga vēstules. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Saprot, ka šo finansējumu nav iespējas mērķtiecīgi ieguldīt skolu 

attīstības jautājumos. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka saprot to, ka ar šīm izmaiņām šis jautājums tiks veikts 

kvalitatīvāk. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka saprot pēc teiktā to, ka iepriekš paredzētais finansējums ne 

vienmēr ir aizgājis tam mērķim, kuram tas bija paredzēts. Tāpēc šis 

variants ir ļoti loģisks, ka iestādei šis finansējums būs jāizlieto konkrētam 

mērķim. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro un arī piekrīt šim variantam. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro par šo finansējumu, ka tas nav īpaši liels, bet ir labi, ka tāds ir. 

Šobrīd ir saprotams tas, ka skolām tas būs papildus pienākums. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinska: 

Jautā, vai šobrīd tiek izsniegti saraksti, kas ir jāiegādājas un kas tiek 

nodrošināts. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 

„Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 24.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.13/2023 “Par pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem un audžuģimenēm Balvu novadā”” 

pieņemšanu" 
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2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta saistošajos noteikumos Nr.12/2023 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem 

Balvu novadā”” pieņemšanu 

 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 

„Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 24.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.12/2023 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem 

Balvu novadā”” pieņemšanu" 

 

3.§ 

Par SIA “Viļakas veselības aprūpes centrs” darbību (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par SIA “Viļakas veselības aprūpes centrs” 

darbību, ka būtu jārisina saimnieciskie jautājumi un par ēkas uzturēšanu, 

ka jādomā, ko darīt, varbūt var atteikties no SIA, bet jautājums ir, kā tas 

ietekmēs iedzīvotājus un jāsaprot, ar ko nodarbojas šis centrs. 

Izsaka viedokli Valda 

Buzijana: 

Sīkāk skaidro par SIA nodibināšanu, par SIA pakalpojumu sniegšanu, ka 

šobrīd strādā 2 ģimenes ārsti (iepriekš bija 4 ārsti, ginekologs, acu ārsts, 

fizikālās tereapijas ārsts, mājas aprūpe, labaratorija). Pie tā finansējuma, 

kas ir šobrīd, nav iespējams nodrošināt to, kas būtu jānodrošina, ka tas ir 

sācies ar kvotu samazināšanu. Šobrīd ir atļauja strādāt līdz 2024.gada 

decembrim, jo iestāde nenes nekādu peļņu, izrēķinot visu, vēlamies iet uz 

likvidācijas procesu. Sīkāk paskaidro par mājas aprūpes pakalpojuma 

sniegšanu, telpām kopumā. Skaidro, ka izpaliks acu ārsts, kas ir arī valsts 

kvotēts pakalpojums. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Jautā, cik darbiniekiem tiek maksātas algas. 

Izsaka viedokli Valda 

Buzijana: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Ja tiks likvid;ets veselības centrs, 

tad lēmums, kas tiek pieņemts tiks sūtīts uz Smilteni, tad arī jāinfiormē 

sabiedrība par pieņemto lēmumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, ja iestāde tiks likvidēta, tad tās kvotas, kas pienākas šobrīd arī tiks 

likvidētas. 

Izsaka viedokli Valda 

Buzijana: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par acu ārstu, vai nevar pieņemt arī Viļakā un tad tur arī saņemt 

kvotas. Skaidro, ka šī saruna būtu noteikti jāturpina arī vadības līmenī. 

Izsaka viedokli Valda 

Buzijana: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par kvotām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka bija arī saruna ar Nacionālo veselības dienestu par dakteres 

Murašķinas darba izbeigšanos, bedt ir jauns rezidents, kas gatavs strādāt 

un viss turpināsies. Skaidro, ka šobrīd šīs ēkas lielākā problēma ir apkures 

problēma un ir jāsaprot, ko īsti ar to darīt. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Skaidro, ja tiek likvidēts šis SIA, tad ir jāpārņem visi saimnieciskie darbi, 

ka ir jāapkopo visa informācija, cik malksas ir nepieciešams. Skaidro, ka 

būtu jāpārņem visa saimnieciskā darbība un jāmēģina telpas vēl iznomāt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka telpu iznomāšana noteikti būs vieglāka un neprasīs kādus 

specifiskus pieprasījumus. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka nākotn;e varētu izveidot pakalpojumu centru, kur viss būtu 

vienā vietā, lai nepazaudētu to, kas jau tur ir. 

Izsaka viedokli Valda 

Buzijana: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka saprot šo jautājumu tā, ka neizbēgami ejam uz likvidācijas 

procesu, prieks, ka O.Kesks gatavs uzņemties, bet sarežģītākais ir vest 

sarunas ar institūcijām par šīm kvotām. Ir jārunā un jārisina un lēmums 

ir jāpieņem maksimāli tuvu gada beigām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka par telpām jautājums būtu jārisina jau tagas, jo nevar 

nodrošināt visu to, kas ir jānodrošina. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju par SIA “Viļakas veselības aprūpes centrs” 

darbību pieņemt zināšanai. Pilnvaro un lūdz V.Buzijanu kopā ar O.Kesku 

šos jautājumus noskaidrot un risināt un mūsu uzdevums ir šo jautājumu 

risināt ar slimnīcas vadību un citām institūcijām, ar ko šie jautājumi ir 

risināmi. 

NOLEMJ: 
 

 Informāciju par SIA “Viļakas veselības aprūpes centrs” darbību 

pieņemta zināšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:57 

 

Sēdi vadīja   

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja                                  Jūlija Korlaša 

 


